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Onderwerp: Amsterdam de internationale stad? De vergeten corridor Amsterdam - Groningen -

Bremen - Hamburg.
Bijlagen: _resund-hamburg_pixi_uk_november_13_pdf.pdf; Motie 17) aangenomen van

GroenLinks, Partij voor de Dieren, PvdA, SP, ChristenUnie, D66, 100%Groningen,
Student en Stad en Stadspartij ‘(Inter-) nationale treinverbindingen Groningen.pdf;
Motie Pronkjewail op golden ljn.pdf

Geachte leden van de gemeenteraad van Amsterdam en de Staten van Flevoland,

Op 2 okotber 2019 heeft in de gemeenteraad van Amsterdam een expertmeeting
plaatsgevonden over het internationale treinverkeer van- en naar Amsterdam. Hier
de link ter herinnering: https://www.parool.nl/amsterdam/kan-de-internationale-trein-terrein-winnen
in-amsterdam--bbOac874/. Hierin vielen de volgende citaten mij op:

1. “Amsterdam is internationaal gezien niet heel herkenbaar als stad waarje gemakkelijk met
detreinheengaat. Wees eens wateigenwijzer.”Hier is door gemeenteraad van
Amsterdam de afgelopen 30 jaar amper aandacht aan besteed. Andere grote
(hoofd)steden hebben dit op prioriteit nummer 1 staan internationale
bereikbaarheid per trein en regionale bereikbaarheid op 2.

2. Van alle vluchten op bestemmingen tussen de 250 en 500 kilometer (Hamburg, Parijs) zou
dan 30 procent over het spoor moeten kunnen. Hier komt al de miscalculatie wegens
werkelijk gebrek aan kennis over de materie hogesnelheidslijn. Als u de trein
via Groningen naar Bremen en Hamburg laat rijden en dit onder de 2,5 uur
doet. Dan is vliegen in de tijd die je nodig hebt onrendabel.

3. Hamburg, Parijs) zou dan 30 procent over het spoor moeten In andere landen is het
percentage waar gebruik wordt gemaakt van hogesnelheidslijnen gewoon het
percentage tussen de 85 en 100 procent dat de vluchten naar de trein zijn
gegaan. Voor Nederland dus in combinatie met Duitsland en zeker voor
Amsterdam de blinde vlek met Noord-Duitsland met de grote steden als
Bremen en Hamburg.

Verder voor u zijn er twee zwaar relevante moties in zowel de provincie Groningen
als de gemeente Groningen aangenomen met betrekking tot ontwikkeling en de
schaalsprong op de as Amsterdam - Groningen - Bremen - Hamburg. Het zou u als
gemeenteraad van Amsterdam en ook de collega’s van de Staten van Flevoland
sieren dat er een stevige opdracht richting uw beide college’s komt.



Opvallend is ook dat ook de provincie Flevoland met haar rug naar het Noordoosten
staat. De blik alleen op Almere - Amsterdam heeft en daardoor bestuurlijk de slag
mist om haar provincie zowel nationaal als internationaal per spoor beter te
ontsluiten. Hierdoor mist de provincie Flevoland ook zelf de internationale aansluiting
op de snelle treinen. De heer Verbeek zei enkele jaren geleden tijdens een
bijeenkomst dat er ‘geen behoefte’ was aan zo’n snelle verbinding via het Noorden
dwars door de provincie Flevoland. Dit komt door de bestuurlijke interne gerichtheid
op de Metropoolregio Amsterdam, maar alles wat daar buiten valt en wat ermee
verbonden moet zijn wordt ‘vergeten’.

Vindt u het nog steeds normaal dat blijkbaar tussen de tweede stad van Duitsland en
de gemeente Amsterdam reistijden per trein gelden die in het stoomtijdperk
thuishoren? Hamburg en Kopenhagen hebben eind vorige eeuw de conclusie al
getrokken dat dat anders moet. U als raad denkt maar alleen aan Amsterdam -

Berlijn zo snel mogelijk. Maar Hamburg - Amsterdam is van evenveel economisch
belang voor Amsterdam. Want binnen de Metropool regio Amsterdam zijn
verschillende Nederlandse dochterondernemingen actief waarvan het Duitse
moederbedrijf in Hamburg staat.

In wat voor soort samenwerking zou u die tussen Amsterdam & Hamburg het
vormgeven en welke rol krijgt het tussenliggende gebied binnen deze samenwerking?
Wat voor opdracht geeft u dus het college van B&W mee en het college
van Gedeputeerde Staten?

Met vriendelijke groet,
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